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Abstract (en)
The head (12) has a base portion (13) e.g. hoop ring, fixed on a container (11) that is provided with a hollow distribution rod e.g. valve rod, and
a lever (14) articulated on the base portion. The lever defines a control surface (15) located on a side of the head, and an end is carried by the
lever that is connected to the base portion by a film-hinge. The end is coupled with the distribution rod, and communicates with a product discharge
conduit (17) in forward direction (E). The base portion, lever and the end are molded with a single piece made of thermoplastic material. An
independent claim is also included for a method for fabricating a gate-triggering distribution head.

Abstract (fr)
La présente invention concerne une tête de distribution (12) à déclenchement par gâchette pour récipient (11) pourvu d'une tige de distribution,
comportant : - une partie de base (13) configurée pour se fixer sur le récipient, - un levier (14) articulé sur la partie de base, définissant une surface
de commande (15) située sur le côté de la tête de distribution, - un embout (20) porté par le levier, venu de moulage avec le levier, l'embout (20)
étant configuré pour s'accoupler à la tige de distribution et communiquant avec au moins un conduit (17) d'éjection du produit dans une direction (E)
vers l'avant.
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